
Sziasztok! 

Először is szeretném megköszönni, hogy az 

aláírásaitokkal lehetőséget adtatok, hogy 

évfolyamképviselő lehessek. A segítségetekért kijár 

nektek egy rövid bemutatkozás.  

Taskó Lilla vagyok, 19 éves, egy aprócska Pest 

megyei községből, Tatárszentgyörgyről származom, 

jelenleg Budapesten élek. A Dabasi Táncsics Mihály 

Gimnáziumban érettségiztem egy nyolcévfolyamos 

osztály tagjaként. Idén szeptemberben kezdtem meg egyetemi tanulmányaimat jogász szakon. 

A középiskolában töltött nyolc évem alatt öt évig voltam az osztályom diákönkormányzati 

képviselője. Erre a feladatomra egy kicsit mindig is büszke voltam. Szerettem az ezzel 

kapcsolatos kihívásokat megoldani, és hogy rajtam keresztül az osztályom ötleteinek, 

észrevételeinek, esetleg problémáinak hangot adhattunk, ezzel pedig egy kicsit mindenki 

formálhatta az iskolát.  

Év elején kissé félve léptem be ebbe a közegbe, tartottam attól, hogy nem találom majd a 

helyem a több száz joghallgató között. Hamar kiderült azonban, hogy a félelmeim alaptalanok. 

Az itt eltöltött idő alatt azt tapasztaltam, hogy mindenki elképesztően segítőkész és barátságos 

az évfolyamtársaival, és ez a közösség mindenki felé befogadó, akár a csapattársaimról, akár a 

(leginkább az évfolyam ZH-k időpontjában) teli VIII-as előadóról legyen szó.  

Nagyrészt emiatt a sok pozitív tapasztalat miatt szeretnék az évfolyam képviselője lenni. Így a 

felesleges energiáimat talán olyan dolgokkal köthetem majd le, amikből kicsit az évfolyam 

minden tagja profitál.  

Világmegváltó ígéreteket nem tudok és nem is akarok tenni, és talán egy alig két hónapja ÁJK-

s elsőévesként nem is ez a feladatom. Amiben biztos vagyok, hogy olyan évfolyamképviselő 

szeretnék lenni, akihez bárki bizalommal fordulhat, akár ötletei, akár gondjai vannak, és aki 

megpróbálja minél jobban összefogni az évfolyamot. Remélem, megfelelőnek találtok majd 

erre a feladatra, és bizalmat szavaztok nekem. 

Köszi!  

 


